
Luodon Siirtolapuutarhayhdistys ry. 
 
Kevätkokous 2025 - tiivistelmä 
 

Aika:  24.5.2025 klo 14.00 
Osallistujia: 35 jäsentä 
  13 muuta 
  3 valtakirjaa 
 

- Toimintakertomus, tilinpäätös ja toiminnantarkastajan lausunto esiteltiin ja 
hyväksyttiin (tilinpäätöksessä yksi vuosiluvun korjaus; 2023 => 2024) 

- Asukasoppaan muutokset esiteltiin ja hyväksyttiin; 
o Kohdassa 3.3 ’alueen rakennuksista’ poistettu maininta tällä kaudella 

purettavasta Havutien puuceesta 
o Kohdassa 5.2 lisätty maininta kemiallisen torjunnan välttämisestä 
o Kohdassa D: lisätty maininta talkoovastuun puolittumisesta 70-vuotiailla ja 

kokonaan poistumisesta 80-vuotiailla silloin, kun jäsenyys on kestänyt 
vähintään 5 vuotta 
 uusittu Asukasopas julkaistaan verkkosivuillamme välittömästi 

- Kaikkiin Luodon tiimeihin voi edelleen liittyä, ilmoittautumiset tiimien vetäjille 
- 80-vuotisjuhlat pidetään ensi vuonna, ja valmisteluun tarvitaan osallistujia, joten 

kiinnostuneita pyydetään ilmoittautumaan työryhmään esim. sähköpostitse 
- Kesätyöntekijää emme saa tänä vuonna, ja epätodennäköiseltä näyttävät myös 

ainakin seuraavat lähivuodet. Keskustelua syntyi runsaasti, samoin erilaisia 
rakentavia ehdotuksia saatiin hyvä määrä. Hallitus selvittää eri mahdollisuuksia, ja 
asiasta tiedotetaan heti kun on uutta tiedotettavaa. Siihen asti on toivottavaa, että 
jokainen jäsen omasta henkilökohtaisesta talkoovastuun määrästä riippumatta 
pyrkii osallistumaan viikkotalkoisiin erityisesti varmistaaksemme yhteisten Luodon 
ulkoalueiden siisteys. 

- Kumekon jäteastiat Hevosluodontien varrella vaihtuvat lähipäivinä suurelta osin 
Keräämön astioihin. Tähän on syynä uusi jätelaki, joka oikeuttaa Keräämön 
yksinoikeudella hoitamaan koko alueemme jätelajittelun lukuun ottamatta 
sekajätettä ja paperinkeräystä. 

- Otamme käyttöön ”vuoden aloitteen” palkitsemisen, ja luovumme 
lenkkivihkomerkintöjen osallistujien palkitsemisesta. Tavoitteena on kannustaa 
jäseniä aluetta tai yhdistyksen toimintaa kehittävien ehdotusten tekemiseen. 

- Yhteistyö Lännen Erästäjien toteuttaman pienpetojahtihankkeen kanssa on ollut 
menestyksellinen, ja se jatkuu vielä ainakin seuraavan metsästyskauden ajan. 
Myös yhdistyksen toteuttama rottatorjunta on ollut tehokasta, mutta jos 
jyrsijäongelmia kaudella yhä havaitaan, on niistä hyvä olla välittömästi yhteydessä 
hallitukseen. 

- Kukkateiden kunnostuksesta on saatu tarjous; sen sisältö on erittäin laadukas, 
mutta hinta suurempi kuin koko alueen ostohinta kaupungilta vuonna 2017. 
Todettiin, että teiden vuosittainen lanaus riittää sora-mökkiteiden ylläpitoon. 

- Keskusteltiin jäsenpalautteen myötä palstojen siisteysvaatimuksesta; myös Porin 
kaupungin puutarhatoimi ja ympäristötoimi ovat ottaneet siirtolapuutarhamme 
heikoimmin hoidetut palstat seurantaan. 

- Päätettiin, että useista ostotarjouksista huolimatta yhdistyksen omistamaa Finda 
Oy:n (puhelin)osaketta ei edelleenkään myydä. 


